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10 dages forespørgsel om svinekød i institutioner 

 
 

Rådmand for Børn og Unge, Thomas Medom, siger til Jyllands-Posten fredag d. 22. januar 2021, at 
daginstitutionerne i kommunen ikke har forbud mod svinekød på menuen, og at rådmanden ikke 
har hørt om institutioner i Århus, hvor svinekød er taget ud af kostplanen af hensyn til muslimske 
børn. Rådmanden kalder det desuden for et tænkt problem.  

Dansk Folkeparti ønsker dog, at rådmanden sørger for at forholdet bliver ordentligt afdækket ved 
at sikre besvarelse af følgende spørgsmål: 

1) Findes der daginstitutioner herunder børnehaver samt skoler i Århus Kommune, hvor 
svinekød ikke er en del af den daglige kost og dermed ikke en del af kostplanen? 
Hvis ja: 

2) Hvor mange institutioner drejer det sig om? 
3) Hvem beslutter det konkret og hvad er eksempler på begrundelse? 

  


